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da se turistična podjetja lastninijo kot druga po 
Sloveniji. 
Tudi v Gospodarski zbornici Slovenije niso bili 
navdušeni nad predlogom zakona. Sekretar 
Združenja za gostinstvo in turizem Miro Pret
nar je v dopisu Feriju Horvatu iz Odbora za 
gospodarstvo pri državnem zboru Republike 
Slovenije zapisal, da ima zakon »samo eno 
pozitivno poanto, in sicer, da se zavzema za 
prebivalce, živeče na območju Triglavskega 
narodnega parka, z vseh drugih vidikov pa je 
zakon pomanjkljiv, tehnično neizvedljiv in negi
ra ustavno enakopravnost državljanov repub
like Slovenije. Zakon ne upošteva vseh ob
stoječih zakonskih podlag in prejudicira nekate
re, ki so še v fazi sprejemanja (o pooblaščenih 
investicijskih družbah), zato ga kaže v celoti 
zasnovati na novo«. 

MNENJA PZS IN TNP 

Prav tako komisija za gospodarstvo pri držav
nem svetu pod predsednikovanjem mag. Dag-

marja Šusterja ni našla lepe besede za zakon. 
Člani komisije so mnenja, da samo lastninjenje 
turističnih objektov v TNP ne more bistveno 
vplivati na razvoj in prispevati k učinkovitejše
mu in uspešnejšemu delovanju teh podjetij. Po 
njihovem mnenju je treba preprečiti, da pridejo 
zaposleni v turističnih podjetjih v slabši položaj 
kot po zakonu o lastninskem preoblikovanju 
podjetij, saj zakon predlaga pravico lastninjenja 
tudi tistim prebivalcem na območju TNP, ki se 
ne ukvarjajo s turizmom. 
S posebnim pismom predsedniku državnega 
zbora mag. Hermanu Rigelniku se je na pred
log zakona v imenu Planinske zveze Slovenije 
oglasil tudi njen predsednik Andrej Brvar. 
Predlaga, naj se zakon ne uporablja oziroma 
naj ne posega v pravice društev in drugih civil
no pravnih oseb, ki so lastniki nepremičnin na 
območju TNP in jih uporabljajo za svoje regi
strirane dejavnosti. »Prepričani smo, da predla
gatelji niso imeli v mislih, da bi po določbah za
kona bile planinskim društvom in Planinski 
zvezi Slovenije odvzete planinske postojanke 
... Na območju, ki ga zajema zakon (TNP), smo 
prisotni že več kot 100 let,« je še zapisal Andrej 
Brvar. 
V imenu javnega zavoda Triglavskega narod
nega parka se je oglasil direktor Janez Bizjak, 
ki meni, da »predlog zakona smiselno in vse
binsko zajema usmeritve, ki jih je v zvezi z raz
vojem krajev znotraj TNP pripravil javni zavod 
TNP«, med drugim tudi v tem, da je treba dati 
prednost domačinom in da tujci ne morejo biti 
lastniki nepremičnin v TNP. Kljub načelni pod
pori zakonu Janez Bizjak meni, da zakon ne 
sme veljati za nepremičnine Planinske zveze 
Slovenije, planinskih društev, lovskih družin 
znotraj TNP in javnega zavoda TNP. Poleg 
tega bi morala biti na območjih zavarovane 
narave pravzaprav država lastnik zemljišč. 

DRŽAVNI ZBOR IMA BESEDO 
»Vračanje zemljišč na osnovi Zakona o dena
cionalizaciji denacionalizacijskim upravičen
cem ne sme in ne more biti sporno. Načelno 
sporno pa je lahko izločanje zemljišč in gozdov 
Republike Slovenije v primerih, ko ne gre za 
denacionalizacijske upravičence. Gre za pre
nos nekdanje družbene lastnine na privatno 
lastnino znotraj zavarovanih območij. Dokler v 
Sloveniji ne bodo razčiščeni vloga, pomen in 
mesto TNP ter lastništvo zemljišč v njem, me
nimo, da morajo zemljišča znotraj TNP, na ka
tera ni denacionalizacijskih upravičencev, osta
ti v pristojnosti Sklada kmetijskih zemljišč in 
gozdov Slovenije,« še meni Janez Bizjak. 
Na predlaganem zakonu se bodo kopja še 
lomila. Tako na območju Triglavskega narod-

Umrl je predsednik hrvaških 
planincev 
Po dolgi in hudi bolezni je 22. septembra v 
79. letu starosti umrl predsednik Hrvaške 
planinske zveze prof. dr. Marijan Hanže-
kovič. 
Rodil se je 15. aprila 1915 v Požegi, obisko
val srednjo šolo v Karlovcu, Osijeku, Travni
ku in Zagrebu, doktoriral na Pravni fakulteti 
v Zagrebu leta 1938, diplomiral na Filozof
ski fakulteti v Zagrebu leta 1942 iz an
gleškega jezika in književnosti, francoskega 
jezika in književnosti, hrvaške književnosti 
in nemškega jezika ter habilitiral na Pravni 
fakulteti v Zagrebu leta 1955 za predmet 
Znanost o financah. Služboval je v Minis
trstvu za finance Hrvaške, v Narodni banki 
Hrvaške in v Službi družbenega knjigovod
stva Hrvaške. Od sredine leta 1990 do sre
dine 1991 je bil minister za finance Hrva
ške, nato predsednik Državne komisije za 
izdajanje denarja in denarni sistem ter član 
Sveta Narodne banke. 
Predsednik Hrvaške planinske zveze je bil 
dve leti in pol. Šestdeset let dolgo je vsako 
nedeljo hodil na Sljeme, bil pa je tudi na 
večini višjih vrhov Julijskih Alp, v Kamniških 
Alpah, v Bosni in Hercegovini na Magliču in 
Volujaku ter v Grčiji na Olimpu. Bil je član 
več planinskih društev, najdlje član PD 
Zagreb Matica. 

V zgodovini hrvaške planinske organizacije 
je bil Marijan Hanžekovič prvi predsednik, ki 
je umrl v času, ko je opravljal to funkcijo. 
Slovenski planinci izrekamo hrvaškim so-
žalje ob smrti njihovega predsednika. 
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